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Kan en arkæolog nogensinde vide noget som 
helst med sikkerhed? 
 

 

Arkæologi handler om at afdække fortidens menneskelige aktivitet. Men hvordan kan man det, når alle menneskene 

er døde? Er det hele ikke bare gætteri? I denne artikel forsøger en videnskabsjournalist at blive klogere på, hvordan 

forskere skaffer evidens, når de arbejder med et felt, hvor præmissen er, at alle førstehåndsvidner for længst er døde 

og borte, og genstande ikke kan snakke. 

 

 

 


